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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 21. juni 2023 

Klokken 17.30 – 19.30 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Line Christiansen, Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Rikke 

Larsen, Vicki Wolff-Sørensen, Karina Fonnesbech, Lisa, Mille Thygesen 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Janne, Vicky, Karina, Lisa, Mille 

17.30-17.40 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

● Punkter fra elevrådet 

- Elevrådet ikke deltagende. Formand og næstformand dimittere 22.06.23. 

 

17.40–17.40 Beslutningspunkter 

● Princip for mobil-fri skole 

Princippet blev drøftet og rettet til med et fokus på hvad der skaber god skole og 

læringsmiljø. 

Det er vigtigt at princippet kommer ud at leve og bliver formidlet både til lærere, 

elever og forældre.  

Princippet besluttes og sendes redigereret til ledelsen, som lægger det på skolens 

hjemmeside. 

● Princip for mistrivsel 

Tilrettet princip blev enstemmigt vedtaget. Princippet sendes til ledelsen, som lægger 

det på skolens hjemmeside. 

17.40-18.30 Orienteringspunkter 

● Kort status på regnskab/budget 

Pt. 600.000 kr. i mindre forbrug, mindre forbruget forventes at blive mindsket grundet 

nye aftalte indsatser og initiativer, som skal understøtte skolens handlingsplan. 

Skolen oplever elevtilgang både i almen regi og i inklusionscenteret. 

● Status på elevfravær (analyse af data) 

Pt. afventes tallene fra Rikke (konsulent). Skolen har en klar plan og procedure for, 

hvordan man som underviser skal forholde sig til elever med bekymrende eller for højt 

fravær. Elevfravær vil fortsat være i fokus i skoleåret 23-24. 
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● Dimission 2023 

D.22.juni afholdes der dimission for alle skolens 9.klasseselever og deres forældre fra 

Kl.17.30-20.30. Skolen har valgt at gøre lidt ekstra ud af årets dimission og ser frem 

til en hyggelig aften. 

18.30-19.10 Debatpunkter 

● Skolebestyrelsens holdning til flytning af specialskoler 

Punktet blev debatteret med et fokus på Hvidebækskolens elever. 

Skolebestyrelsen vil gerne sende et læserbrev med deres bekymringer der er i 

forbindelse med en evt. flytning af specialskolen til Hvidebækskolen. Bestyrelsen 

erkender behovet for specialskolen, men bekymrer sig for den generelle manglende 

bæredygtighed på skolerne i kommunen. 

Skolebestyrelsen sender læserbrevet ud i den kommende uge. 

● Årshjul for kommende skoleår 

Det eksisterende årshjul blev gennemgået og rettet til. Årshjulet sendes til ledelsen, 

som lægger årshjulet på hjemmesiden. 

● Oplæg til mødedatoer 2023/2024 

Udsendte datoer og tider blev besluttet for det kommende skoleår. Datoerne lægges på 

hjemmesiden. 

19.10-19.30 Eventuelt og kort orientering fra 

● Storteam v/Camilla Drejsig: - ingen bemærkninger.  

● Elevråd: - elevrådet har afholdt skak og Othello turneringer. Formand og næstformand 

dimitterer i år. Næste år vil der være ekstra fokus på elevernes egne stemmer. Ledelsen vil 

komme til at sidde med ved en del af møderne. 

● SFO: -  

● Inklusionscenter: - skoledistrikterne for inklusionscentrene har været på som punkt på børn 

og familieudvalget. Distrikt oversigten er ikke retvisende og stemmer ikke overens med den 

oprindelig opdeling af skole fordelingen. 

● Ledelsen: Der er afholdt ansættelsessamtaler både for IC og almen. Der er foretaget 

ansættelse af lærer til IC og forventes ansættelse til almen, så hele fagfordelingen kan 

lukkes inden sommerferien. 

Eksamensperioden er veloverstået og gennemsnittet ser godt ud på den mundtlige del, men 

er ikke tilfredsstillende på den skriftlige del. 

Kæmpe cadeau til skolepatruljen og legepatruljen, som har gjort et fantastisk stykke 

arbejde i år. 

Skolens parkeringsplads er ved at blive lavet færdigt til stor tilfredsstillelse. 

● Skolebestyrelsen: - ingen bemærkninger. 

Alle ordinære møder er fra kl.17.30-19.30 

 


